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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 21.04.2004 
 
ZAPISNIK 13. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 20. aprila 2004 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1700. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jana Prešeren, Brane Hrovat, Hari Murčehajič, Stanko Indest; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Marko Seifried, Anton Pevc in Janko Šarman  
 
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 12. seje predsedstva in korespondenčne seje 
2.  Pregled zapisnika glede načina izplačil in statusa zasebnega športnega delavca 
3. Pregled zapisnika 4. sestanka SKS 
4. Predlog SKS o načinu ocenjevanja (predstavitev Lečnik) 
5. Predlog za tretjega člana Komisije za marketing in poročilo te komisije o opravljenem delu 
6. Komisija za odbojko na mivki (delovanje, odstop člana komisije – Jeraj) 
7. Licenčni seminarji 
8. Razno  

 
Sejo je sklicala in vodila predsednica ZOSS Jana Prešeren.  
 
Ad 1.) 
 
Člani predsedstva so pregledali sklepe 12. seje: 

• DOS Koper in DOS Pomurje še vedno nista predlagali svojega člana za Koordinacijski odbor. 
 
SKLEP 1: 
Oba DOS-a se še enkrat pozove, da predlagata svojega člana za člana Koordinacijskega odbora, saj 
bo njihov član lahko zagovarjal stališča svojega DOS. 
 

• Razen komisije za spremljanje in kontrolo sojenja ni nobena druga komisija ZOSS poslala 
predloge za spremembo svojih pravilnikov. Rok za oddajo predlogov  je 1.5.2004. 

• Informacijski sistem bo dokončan pred začetkom tekmovalne sezone 2005/2006 
 
Predsedstvo je imelo tudi korespondenčno sejo glede razvrstitve sodnikov po rednem delu. Ker v gradivu 
ni bilo predloženih stališč članov predsedstva ZOSS glede korespondenčne seje, morajo biti predloženi 
temu zapisniku kot priloga. 
 
SKLEP 2: 
Zapisnik 12. seje predsedstva ZOSS se sprejme. 
 
Ad 2.) 
 
Člani predsedstva so prejeli zapisnik sestanka predsednice in sekretarja s vodjo računovodskega servisa 
pri OKS, glede načina izplačevanja, ter z predsednikom Strokovnega sveta RS za šport, g. Tomom 
Levovnikom, glede statusa zasebnega športnega delavca.  
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SKLEP 3: 
Iz zapisnikov je ugotovljeno, da je obstoječi način izplačevanja trenutno najboljši, potrebno je le 
urediti bolj redno izplačevanje (terminsko). 
 
Predsednica je opozorila, da je potrebno natančno vodenje računovodstva posameznih DOS, zato 
predlaga, da se način vodenja računovodstva uskladi na seji KO. 
 
SKLEP 4: 
KO naj pregleda načine računovodskega vodenja posameznih DOS in jih poskusiti uskladiti. 
 
Ad 3.) 
 
V času med dvema sejama predsedstva sta prispela dva zapisnika Komisije za spremljanje in kontrolo 
sojenja, zato so člani predsedstva obravnavali oba. 

V zapisniku 3. seje SKS je zapisano, da je predsedstvo ZOSS sprejelo predlog te komisije o 
tajnem ocenjevanju.  
Predsedstvo opozarja, da je predlog SKS prejelo in ne sprejelo, saj dokončne odločitve še ni bilo. 
 V zapisniku 4. seje so člani predsedstva prediskutirali predvsem: 
• Komisija SKS predlaga da bi Kralj Franca, ki deluje v dveh komisijah, v eni zamenjal Jožef Lečnik. 
Glede dela Kralja Franca v obeh komisijah trenutni ni večjih pripomb, zato njegova zamenjava ni 
potrebna. Poleg tega je omenjeni D-K prevzel naloge v obeh komisijah v trenutku, ko te funkcije ni bil 
pripravljen prevzeti nihče. Pozdravljamo pa pripravljenost Lečnik Jožefa za pripravljenost sodelovanja v 
organih ZOSS, zato predlagamo, da prevzame funkcijo člana v Disciplinski komisiji, saj ta komisija še ni 
popolna. O tej možnosti se pogovori sekretar z Lečnik Jožefom. 
• Komisija SKS predlaga, da se ne kaznuje neizpolnjene kvote brezplačnih kontrol, v kolikor 

kontrolor v zadnjem delu sezone zaradi naštetih razlogov ne more opravljati kontrol. 
 
SKLEP 5: 
Kontrolorji morajo z brezplačnimi kontrolami pričeti že v začetku sezone, zato ni opravičljivo, če v 
zadnjem delu sezone kontrol ne morejo opravljati.  
 
SKLEP 6: 
Komisija SKS, oz. njem član, ki je zadolžen za delegiranje kontrolorjev na brezplačne kontrole, 
mora koordinirati kontrolorje na posamezne tekme in kontrolorja o tem obvestiti. 
 
• Točko Ad 2. zapisnika SKS je predsedstvo obravnavalo pod četrto točko te seje. 
• Komisija SKS ugotavlja, da je način ločevanja sodnikov A liste po rednem delu slab in predlagajo, da 

se sodniki ločijo le za polfinalne in finalne tekme DP. 
 Predsedstvo ZOSS je ugotovilo, da je način ločevanja sodnikov predlagala komisija za delegiranje, 

predlog spremembe pa so vzeli na znanje in ga bodo proučili ob odločitvi za naslednjo sezono. 
• V zapisniku je napačno interpretiran postopek pri menjavi libera po pisku sodnika za servis, zato se 

komisijo naproša, da je v bodoče bolj natančna oz. dosledna. 
• Komisija predlaga, da bi bila komisija SKS organ OZS. 
Komisija SKS je organ ZOSS, njem osnovni namen pa je spremljanje in kontrola sojenja (kontrolorji) in 
ne spremljanja in kontrole nalog delegata. 
• Komisija predlaga, da bi se brezplačnega kontrolorja na tekmi zapisalo v zapisnik tekme, tako kot 

delegata – kontrolorja. 
Predsedstvo predlogu ne nasprotuje, vendar pa je potrebno definirati kaj to pomeni za kontrolorja (naloge, 
pristojnosti, ...). 
 
SKLEP 7: 
Komisijo SKS se pozove, da pripravi opredelitev nalog in pristojnosti kontrolorja, če bi bil vpisan v 
zapisnik tekme. Sekretar pa preveri pri TK OZS, če je za izvajanje tega kakšna ovira. 
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• Predsedstvo je pregledalo tudi poročilo o ocenah na B in C listi sodnikov.  
Predsedstvo naproša Komisijo SKS, da zagotovi sodnikom B in C listo potrebno kvoto ocen. 
• Predsednica je opozorila na neenotnost pri postopku razgovora s sodniškim zborom posameznih 

delegatov – kontrolorjev. 
 
SKLEP 8: 
Komisija SKS mora opredeliti s kom in kako mora delegat – kontrolor opraviti razgovor po tekmi. 
Predsedstvo zavzema stališče, da bi moral D-K opraviti razgovor s celotnim sodniškim zborom in 
ne le s 1. in 2. sodnikom. 
 
Ad 4.) 
 
Komisija SKS je predlagala spremembo načina ocenjevanja sodnikov z obrazcem R_4. Način takega 
ocenjevanja naj bi predstavil Lečnik Jožef, ki pa se seje kljub povabilu ni udeležil.  
Po burni razpravi o načinu ocenjevanja sonikov se je izkazalo, da je sporen zlasti način zapisovanja napak 
oz. sestava ocenjevalnega lista in ne ali je ocenjevanje javno ali tajno. 
 
SKLEP 9: 
Odločitev o načinu ocenjevanja sodnikov bo predsedstvo sprejelo, ko bo prejelo dovolj argumentov 
za en način ocenjevanja in bo ta način tudi predstavljen na seji predsedstva s strani Komisije SKS. 
 
Ad 5.) 
 
Dornik Sandi je pripravljen sodelovati s Komisijo za marketing kot njen član. 
 
SKLEP 10: 
Dornik Sandi se soglasno sprejme za tretjega člana Komisije za marketing. 
 
Hari Murčehajič, ki je koordinator Komisije za marketking, je obvestil člane predsedstva, da se je 
pogovoril z obema članoma te komisije in da bo sedaj, ko je komisija popolna, lahko začela z delom. 
 
Ad 6.) 
 
Predsedstvo se je seznanilo z odstopno izjavo Jureta Jeraja z mesta člana Komisije za odbojko na mivki 
pri ZOSS. 
Na seji sta bila prisotna dva člana te komisije (Pevc in Seifried), ki sta zatrdila, da komisija ne dela, saj 
razen posveta pred lanskim licenčnim seminarjem sestanka niso imeli. Prav tako predsednik te komisije o 
samem delu ne obvešča članov niti po spletni pošti. 
Predsedstvo je ugotovilo, da je odstopna izjava Jureta Jeraja posledica slabega dela komisije in ne 
njegove nepripravljenosti za delo. 
 
SKLEP 11: 
Zaradi slabega dela predsednika Komisija za odbojko na mivki pri ZOSS, Janka Plešnika, se ga 
razreši kot predsednika te komisije. Člani komisije ostanejo isti, predsedstvo pa prevzame Pevc 
Anton. Prav tako se pozove Jureta Jeraja, da še naprej sodeluje kot član te komisije. 
 
SKLEP 12: 
Komisijo za odbojko na mivki pri ZOSS se zadolži za uspešno izvedbo tistega dela EP U-20, ki 
zadeva sodnike. O samem delu mora redno poročati predsedstvu ZOSS. 
 
 
Ad 7.) 
 
Predsednik Komisije za izobraževanje, Marko Seifried, je predstavil predlog komisije za izvedbo 
licenčnih seminarjev. Predsedstvo se je s predlogom strinjalo. 
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SKLEP 13: 
Organizira se en seminar za A listo sodnikov in D-K (5.6.2004, organizator DOS Lj.), en seminar za 
B listo sodnikov (12.06.2004, organizator DOS Maribor) in en seminar za C listo sodnikov 
(19.06.2004, organizator DOS Posočje). Sodniki se morajo udeležiti ustreznega seminarja. V kolikor 
se tega ne more udeležiti, mora poslati najkasneje do 15.05.2004 sekretarju ZOSS opravičilo, o 
opravičenosti pa bo odločalo predsedstvo ZOSS. Vsi, ki se bodo opravičili, pa se bodo morali 
udeležiti jesenskega seminarja, ki bo 04.09.2004, organizator pa bo DOS Pomurje.  
Komisija za izobraževanje in napredek bo pripravila enotni program licenčnega seminarja za 
sodnike D liste, njeni pooblaščenci pa bodo seminar tudi odpredavali. DOS-i morajo seminar za D 
listo sodnikov razpisati po 05.06.2004 in najkasneje do 4.9.2004. Komisija bo določila predavatelje, 
ki bodo predavali na seminarjih za D listo sodnikov v sosednjih DOS-ih. 
Kdor se ne bo udeležil licenčnega seminarja, ne bo uvrščen na nobeno listo sodnikov.  
 
Ad 8.) 
 
Pod točko razno so člani predsedstva obravnavali: 
• DOS Ljubljana je predlagala svojega sodnika Jovanovič Dejana za kandidata za mednarodnega 

sodnika. Komisija za izobraževanje in napredek se s predlogom strinja. 
 
SKLEP 14: 
Za Jovanovič Dejana in Pevc Antona (sklep ?, ? seja) se preveri, če sta bila zadnje tri leta 
prijavljena na CEV. V kolikor sta zadnja tri leta prijavljena na CEV, se Dejana in Antona prijavi 
za izpit za mednarodnega sodnika. Za preverjanje podatkov se zadolži sekretarja. 
 
• Kralj Franc je poslal predsednici dva dopisa, v katerih opisuje neprimerno obnašanje Aca Kramarja 

na tekmi 2. DOL v Kamniku in neprimernost Aca Kramarja za opravljanje funkcije v ZOSS  zaradi 
domnevne goljufije na osnovno šolskem tekmovanju. 

Predsedstvo je mnenja, da je potrebno ločiti, katero funkcijo kdo opravlja in ali se temu primerno vede, 
nikakor pa osebo ocenjevati kot eno osebnost. 
 
SKLEP 15: 
Pridobi se pismene izjave celotnega sodniškega zbora na tekmi v Kamniku in Aca Kramarja. 
 
• Na spomladanski pokal v Brno potuje ženska reprezentanca, vendar pa se je OZS dogovorila, da na 

pokal ni dolžna pripeljati enega svojega mednarodnega sodnika, kot je to v navadi. 
 
SKLEP 16: 
OZS se pozove, da na vse reprezentančne akcija povabi tudi enega od naših mednarodnih sodnikov, 
saj se s tem dviguje rang in kvaliteta teh sodnikov, ter mednarodna uveljavitev le – teh.  
 
• Zapisnik Skupščine ZOSS 2004 bo predsedstvo pregledalo na naslednji seji. 
• Šarman Janko je člane predsedstva obvestil, da se je seje udeležil kot član NO in da bodo člani NO v 

bližnji prihodnosti med seboj izbrali predsednika in o tem takoj obvestili predsedstvo ZOSS. 
• Sekretar je obvestil člane predsedstva, da so bili vsi mednarodni sodniki pripravljeni prevzeti del 

knjige primerov za prevod, vendar pa bo sedaj vso zadevo uredil Marko Seifried skupaj s sekretarjem. 
Predsedstvo se zahvaljuje vsem tem sodnikom za izkazano pripravljenost za pomoč. 

• Predsednica je seznanila člane predsedstva s sklepi sestanka med njo in predsednikom OZS (zapisnik 
je priložen kot priloga temu zapisniku). 

• Predsedstvo je pregledalo zapisnik 2. seje KO, ki se nanašajo na predloge za TK OZS, ostalo pa bodo 
člani predsedstva pregledali na naslednji seji. 

 
SKLEP 17: 
Predlog Ko za višino članarin za tekmovalno sezono 2004/2005 se sprejme. 
Članarino za svoje sodnike bo poravnala vsak DOS po izdanem računu s strani OZS. 



PREDSEDSTVO ZOSS  Stran 5/5 

Članarina za tekmovalno sezono 2004/2005 znašajo: 
Delegat – kontrolor 19.300,00 sit 
Sodnik A liste  21.300,00 sit 
Sodnik B liste  15.300,00 sit 
Sodniki C liste    7.800,00 sit 
Sodniki D liste    3.000,00 sit 
Zapisnikarji    2.000,00 sit 
 
SKLEP 18: 
Na TK OZS se pošlje predlog, da se vse tekme DOL igrajo s tremi žogami, zato pa domačin 
zagotovi ustrezno število pobiralcev. 
 
Predsedstvo ZOSS naproša Ko, da pošiljajo na predsedstvo le sklepe, ki so soglasno sprejeti in ne le 
predlogov posameznih DOS. 
 
 
Seja je bila končana ob 2140. 
 
 
 

Sekretar ZOSS                         Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič                               Prešeren Jana 


